

Bill C-14, An Act to amend the Unemployment Insurance Act, 1971, be amended by deleting Clause 1.

After further debate, under the provisions of the Order made pursuant to Standing Order 75C on Wednesday, December 20, 1978, Mr. Speaker interrupted the proceedings.

And the question being put on the motion, a recorded division was deferred pursuant to Standing Order 75(11).

Mr. Rae, seconded by Mr. Knowles (Winnipeg North Centre), moved motion numbered 2,—That Bill C-14, An Act to amend the Unemployment Insurance Act, 1971, be amended by deleting Clause 2.

And the question being put on the motion, it was negatived, on division.

Mr. Rae, seconded by Mr. Knowles (Winnipeg North Centre), moved motion numbered 3,—That Bill C-14, An Act to amend the Unemployment Insurance Act, 1971, be amended in Clause 2 by striking out lines 19 to 28 at page 1 and substituting the following therefor:

“end of paragraph (f) thereof and by adding thereto the following paragraphs:

“(h) any employment with an employer in which persons are employed for less than twenty hours in a week or in which the earnings of persons are less than thirty per cent of the maximum weekly insurable earnings; and

(i) unless otherwise prescribed, paragraph (h) does not apply to an employee where the national unemployment rate that applies to him is greater than four per cent.”

And the question being put on the motion, a recorded division was deferred pursuant to Standing Order 75(11).

Mr. Rae, seconded by Mr. Knowles (Winnipeg North Centre), moved motion numbered 4,—That Bill C-14, An Act to amend the Unemployment Insurance Act, 1971, be amended in Clause 2 by striking out lines 24 to 28 at page 1 and substituting the following therefor:

“in which the earnings of persons are less than the lesser of 20 times the provincial hourly minimum wage or one-fifth of the maximum insurable earnings.”

And the question being put on the motion, it was negatived, on division.

Mr. Faour, seconded by Mr. Knowles (Winnipeg North Centre), moved motion numbered 5,—That Bill C-14, An Act to amend the Unemployment Insurance Act, 1971, be amended in Clause 3 by striking out line 6 at page 2 and substituting the following therefor:

modifie le Bill C-14, Loi modifiant la Loi de 1971 sur l'assurance-chômage, en supprimant l'article 1.

Après plus ample débat, M. l'Orateur interrompt les délibérations en conformité des dispositions de l'ordre adopté le mercredi 20 décembre 1978 en vertu de l'article 75C du Règlement.

Cette motion est mise aux voix et, en conformité des dispositions du paragraphe (11) de l'article 75 du Règlement, le vote par appel nominal est différé.

M. Rae, appuyé par M. Knowles (Winnipeg-Nord-Centre), propose la motion numéro 2,—Qu'on modifie le Bill C-14, Loi modifiant la Loi de 1971 sur l'assurance-chômage, en supprimant l'article 2.

Cette motion, mise aux voix, est rejetée, sur division.

M. Rae, appuyé par M. Knowles (Winnipeg-Nord-Centre), propose la motion numéro 3,—Qu'on modifie le Bill C-14, Loi modifiant la Loi de 1971 sur l'assurance-chômage, à l'article 2, en retranchant les lignes 19 à 27, page 1, et en les remplaçant par ce qui suit:

«l'alinéa f), en ajoutant les deux alinéas suivants:

«h) tout emploi avec un employeur que des personnes exercent pendant une période inférieure à vingt heures dans une semaine ou pour lequel elles reçoivent une rémunération inférieure à trente pour cent du maximum de la rémunération hebdomadaire assurable; et

i) sauf prescription réglementaire contraire, l'alinéa h) ne s'applique pas à un employé lorsque le taux national de chômage applicable à cet employé dépasse quatre pour cent.»

Cette motion est mise aux voix et, en conformité des dispositions du paragraphe (11) de l'article 75 du Règlement, le vote par appel nominal est différé.

M. Rae, appuyé par M. Knowles (Winnipeg-Nord-Centre), propose la motion numéro 4,—Qu'on modifie le Bill C-14, Loi modifiant la Loi de 1971 sur l'assurance-chômage, à l'article 2, en retranchant les lignes 21 à 27, page 1, et en les remplaçant par ce qui suit:

«h) tout emploi avec un employeur pour lequel des personnes reçoivent une rémunération inférieure à la moindre des deux suivantes: 20 fois le salaire horaire minimum de la province et un cinquième du maximum de la rémunération assurable.»

Cette motion, mise aux voix, est rejetée, sur division.

M. Faour, appuyé par M. Knowles (Winnipeg-Nord-Centre), propose la motion numéro 5,—Qu'on modifie le Bill C-14, Loi modifiant la Loi de 1971 sur l'assurance-chômage, à l'article 3, en retranchant la ligne 5, page 2, et en la remplaçant par ce qui suit: